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Leder har ordet

Det har vært et aktivt år for både styret 
i SB og FBB også gjennom 
2022.  Dette skyldes også i år de 
pågående saker  i hovedsak de 
endringer som vil komme i forhold til 
‘’fornying’’ av sjøfronten i Sandvika, 
samt videreføring av festeavtalen med 
Bærum Kommune. Se egen sak om 
dette lenger bak i bladet. 
For styret i Strand Båtforening har 
2022 vært aktivt og krevd mye, vært 
lærerikt og utfordrende, men også fått 
utrettet mye i havneområdet vårt. Ikke 
minst å fått malt bygget ved 
havnen/vakt-rommet og ‘’åreskap’’, 
med etterlengtet 2 ganger malingstrøk i 
fin gråfarge.
Styret vil også takke alle som bidrar på 
ulike måter gjennom året for at havnen 
skal være velstelt, fin og tar i et tak når det trengs. Fellesskapet vårt er 
viktig og tilhørigheten til havnen og området er godt å registrere 
utover de dugnader som vi holder. 



Strandkanten nr. 2-2022

3

Styret informerer

Forlengelse av festeavtalen fra 1992/93 mellom 
FBB/BK
Året 2022 har nok aldri vært så aktivt for FBB på mange år. FBB er 
Foreningen For Båtforeningene (Solvik, Lakseberget, Sarbuvollen, 
Gyssestad og Strand) i Bærum, som ett samlet fora ovenfor BK – 
Bærum kommune.
Den høye aktiviteten og antall møter i FBB skyldes forlengelse av 
festeavtalen fra 1992/93, med BK for 10 nye år, innen januar 2023.
Denne prosessen har krevd oppsiktsvekkende mye, og BK har vist en 
opptreden FBB til tider har blitt urovekkende sjokkert over.
FBB har måttet ‘’dypdykke’’ i referat arkiver i hver av de 5 
båtforeninger, snakke med tidligere ledere og styremedlemmer i FBB 
og andre aktuelle aktive fra starten 1992/93 og 2002 når festeavtalen 
ble forlenget fram til 2013. I tillegg til dette arbeidet, så har vi, FBB, 
hatt utfordringer med Lakseberget Båtforening, utfylling der, og 
flytting av båter og brygger som følge av utfylling.
BK har også deltatt i FBB sine møter, når dette har vært påkrevet som 
følge av forhandlinger om de to sakene. Endring for Lakseberget som 
følge av utfylling og fornyelse av festeavtalen for kommende 10 
årsperiode. Disse sakene har medført nødvendighet av juridisk bistand 
for FBB, da BK alltid stilte med jurist. Det har også da medført ekstra 
kostnader for foreningene tilknyttet FBB.  I tillegg krevd mye av de 5 
lokale styrene som engasjement i dokumenter som må gjennomgås 
nøye. De har det blitt manga av gjennom 2022.
FBB foreningene har informert sine medlemmer om dette, men på 
forskjellige måter, så langt vi har kunnet informere i prosessene.
Vi vil fortsette å informere våre medlemmer fortløpende, på de 
informasjonsmuligheter vi har-I første rekke HavneWeb deretter våre 
hjemmesider og Facebook ettersom hva som kan deles på de enkelte 
medier.
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Belysning i havneområde vårt. (sensommeren 2022)

Vi har fått skiftet belysning i våre lysstolper til LED. Dette ble 
informert ut også på hjemmesiden vår. Dette var helt nødvendig, da 
havnebelysningen var mørk, og flere lyskastere med styring var gamle 
og defekte. LAJE utførte denne jobben for SB etter en 
anbudsrunde,  og nå er vi godt opplyst! Det blir ettermontert LED-
lyskaster på opplagsplassen når båtene er ute til våren. Denne 
utskiftningen og kostnaden var helt nødvendig, også for 
kveldsvaktene våre, som tidvis kun hadde SB-håndlyktene som lys 
når de gikk vakt runder i havnen. Strømforbruket vårt var også med i 
beslutningen om å skifte ut til LED-lyskastere i mastene og stolpene i 
havneområdet. 

Vi søkte ENOVA om støtte til strømreduserende klimariktig tiltak, 
men fikk avslag. Vi forespurte også BK om økonomisk støtte, da 
området vårt ligger i Strand Parken og belysningen vår er til allmenn 
nytte, men har ennå ikke mottatt noe svar.  

Vedlikehold og modernisering
SB har fortsatt behov for videre jobbing med vedlikehold og 
modernisering som vi tidligere har informert om har etterslep.

Dette jobber styret fortløpende med, og setter prioriteringer.

Opprydding med ‘’åreskapene’’ i bygget nede ved 
havnen
Alle åreskap som er i boden mot fjellet må tømmes, da vi skal foreta 
sårt tiltrengt vedlikehold på vaktboden- og spesielt veggen mot fjellet. 
Ting som evt. fremdeles finnes i disse åreskapene må fjenes før 1. 
Januar. 

Utsetting og opptak av båter etter endret system
Utsetting og opptak av båter har blitt en liten endring på. Vi 
informerer nå uke nr. til alle for opptak og utsetting. Dette legges inn 
på Havneweb. Deretter får dere SMS med dato og ca klokkeslett. 
Dette er det god erfaring med og medlemmene melder at systemet 
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fungerer bra. For å få full bruk av automatikken i Havneweb må vi ha 
info om alle båter i opplag. Vi har også kontrollmålt alle båtene som 
er i opplag hos oss. Målene er ment å reflektere den bruk av plass de 
bruker i opplaget. Det vil si at lengde ( inkl motor) og bredde + en 
halv meter (25cm på hver side samt foran og bak). Vinteropplaget vil 
bli fakturert etter disse mål.

 

Dugnaden i havnen 2022
Fellesdugnaden ble i år holdt den 8 Juni. Vi fikk ryddet opp masse 
kvist og slått gress etc. Havnen så meget presentabel ut etter dugnad. 
Og tradisjonen tro så ble den avsluttet med pølser, mineralvann og 
kaffe. Også takk til medlem Edvin Klæbo som passer på plenene våre 
samt steller med våre blomster året gjennom.

Utleie av båtplass 
Vi må igjen minne om at utleie av båtplass skal meldes inn til 
foreningen. Leietaker er også pliktig å melde seg inn som 
sommermedlem. Dette er viktig for å nå ut til alle båteiere med viktig 
informasjon.

Protokoll/møtereferat  for ordinær generalforsamling 
26.04.2022

1. Konstituering
Styrets forslag til vedtak: 
«Styrets nestleder velges til ordstyrer/møteleder og referent blir Svein Erik Tegnér, 
Vi søker to medlemmer som deltar i møtet til å signere protokollen. 
Generalforsamlingen godkjenner innkallingen med saker samt dagsorden.» 
Styrets forslag - Vedtatt med 129 stemmer
«Styrets nestleder Jan Tore Grimsrud velges til ordstyrer/møteleder. Svein Erik 
Tegnér signerer protokollen. Generalforsamlingen godkjenner innkallingen 
med saker samt dagsorden.»
Totalt antall stemmer: 129  Blanke stemmegivere: 2 (telles ikke)

2. Styrets beretning 2021
Se medlemsbladet. 
Styrets forslag til vedtak: 
«Generalforsamlingen tar styrets årsberetning til orientering.» 
Styrets forslag - Vedtatt med 129 stemmer



Strandkanten nr. 2-2022

6

«Generalforsamlingen tar styrets årsberetning til orientering.»
Totalt antall stemmer: 129 Blanke stemmegivere: 2 (telles ikke)

3. Regnskapet for 2021
4. Se medlemsbladet

Styrets forslag til vedtak
«Årsregnskapet for 2021 godkjennes og årets resultat overføres til konto for 
egenkapital»
Styrets forslag - Vedtatt med 128 stemmer
«Årsregnskapet for 2021 godkjennes og årets resultat overføres til konto for 
egenkapital»
Totalt antall stemmer: 128 Blanke stemmegivere: 3 (telles ikke)

5. Fastsettelse av kontingenter- medlemskontingenter
Styrets forslag til vedtak for andelshavere: endres fra NOK 200,-til NOK 300,- 
Styrets forslag til vedtak for sommermedlemmer: endres fra NOK 250,-til NOK 350,- 
Styrets forslag til vedtak:
«Generalforsamlingen vedtar styrets forslag» 
Styrets forslag - Vedtatt med 115 stemmer
"Kontigenter skal for andelshavere være kr 300,- og for sommermedlemmer kr 
350,-"Mot: 10 stemmer. Totalt antall stemmer: 125  Blanke stemmegivere: 6 
(telles ikke)

6. Fastsettelse av godtgjørelse for styret
Styrets forslag til vedtak: ingen endring. 
Styrets forslag - Vedtatt med 125 stemmer
"Ingen endring" Mot: 1 stemme Totalt antall stemmer: 126 
Blanke stemmegivere: 5 (telles ikke)

7. Fastsettelse av bryggeleie for andelshavere
Styrets forslag til vedtak: endres fra NOK 900,-pr.breddemeter til NOK 1100,-pr 
breddemeter
Styrets forslag til vedtak:
«Generalforsamlingen vedtar styrets forslag.»
Styrets forslag til vedtak: endres fra NOK 900,-pr.breddemeter til NOK 1100,-pr 
breddemeter
Styrets forslag - Vedtatt med 103 stemmer
"Bryggeleie for andelshavere skal være kr 1100,- pr breddemeter."
Mot: 14 stemmer Totalt antall stemmer: 117 Blanke stemmegivere: 14 (telles 
ikke)

8. Budsjett for 2022
Se medlemsbladet
 Styrets forslag til vedtak:
«Generalforsamlingen tar styrets budsjett til orientering og godkjenner dette.» 
Styrets forslag - Vedtatt med 123 stemmer
«Generalforsamlingen tar styrets budsjett til orientering og godkjenner dette.»
Totalt antall stemmer: 123 Blanke stemmegivere: 8 (telles ikke)
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9. Innkommet forslag fra medlem

Bryggene til marinaen tvers over bukten for SBF har noen gode plakater med 5 knop 
varsler. Spesielt på kveldene kjøres det ofte fortere enn det, med hekksjø som både 
skaper problemer for padlere og sliter på bryggeanleggene. Kan SB få opp 
tilsvarende plakater ytterst på våre brygger?

Styrets forslag til vedtak: 
Forslaget støttes og styret tar dette opp med havne og farvannsforvalter i Bærum 
kommune
 Innsenders forslag - Vedtatt med 117 stemmer
"Forslaget støttes og styret tar dette opp med havne og farvannsforvalter i 
Bærum kommune"
Mot: 5 stemmer Totalt antall stemmer: 122 
Blanke stemmegivere: 9 (telles ikke)

10. Innkommet forslag fra medlem

Uregistrerte båter er i gitte tilfeller et stort problem for både politiet, 
Redningsselskapet og kommunen. 

Solvik og Gyssestad står på Småbåtregisterets liste over båthavner som krever at 
båten skal være registrert for at man skal ha båtplass. Det foreslåes foreslår at SBF 
også tar skritt i denne retning evt. med en overgangsperiode. Styret oppfordrer alle til 
å registrere båten i småbåtregisteret.

Styret er positiv til slik registrering, men dette må inn i Vedtektene og/eller 
havnereglementet
Styrets forslag til vedtak:
Generalforsamlingen vedtar at nødvendige endringer foretaes.»
 Mot - 101 stemmer
"Generalforsamlingen anbefaler medlemskap i småbåtregisteret, men ønsker 
ikke å innføre dette som en regel."
Innsenders forslag - 17 stemmer
"Generalforsamlingen legger til et krav i vedtektene om at båter skal være 
registrert ismåbåtregisteret for å få tildelt båtplass. 
Generalforsamlingen oppfordrer alle til å registrere sin båt i småbåtregisteret."
Totalt antall stemmer: 118 
Blanke stemmegivere: 13 (telles ikke)

10.KNBF og medlemskap
Årsmøtet i SB 2021 vedtok endring i medlemskapet til KNBF, med den hensikt å 
følge med utviklingen videre, for så å vurdere medlemskapet ved SB sitt kommende 
årsmøte.
Det foreligger en del informasjon om saker pågående i KNBF på våre hjemmesider. 
Med bakgrunn i utviklingen i KNBF foreslår styret utmelding. 
Styrets forslag til vedtak:
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«Generalforsamlingen vedtar styrets forslag.» .  
Styrets forslag - Vedtatt med 110 stemmer
"Strand båtforening melder seg ut av KNBF så snart som mulig. Vedtektene 
oppdateres for å gjenspeile dette."
Mot: 3 stemmer Totalt antall stemmer: 113 
Blanke stemmegivere: 18 (telles ikke)

Sak 11 Valg

Funksjonstiden for følgende styremedlemmer utløper ved denne 
generalforsamling og er på valg;
- Nestleder Jan Tore Grimsrud, valgt for 2 år i 2020
- Sekretær Svein Erik Tegnér, valgt for 2 år i 2020
- Styremedlem Vibeke Caroline Hammer, valgt for 2 år i 2020
Valgkomite:
• Didrik Farstad , mobil 928 42 182 og  Edvin Klæbo, mobil 913 00 556
Nestleder (2 år)
Jan Tore Grimsrud Valgt
Totalt antall stemmer: 109
Styremedlem (2 år) (2)
Svein Erik Tegner 1. valg 
Vibeke Caroline Hammer 2. valg 
Totalt antall stemmer: 109
Valgkomitemedlem (1 år) (2)
Didrik Farstad 1. valg 
Edvin Klæbo 2. valg 
Totalt antall stemmer: 107
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Med ønske om god 
jul og godt nyttår    
fra Styret


